
 

Årsmøtesak 14/20-Villakssenter 

Årsmøtesak 14/20 ble behandlet på styremøte 27.02.2020. For styrets innstilling henvises det 

til styrevedtak i sak 21/20.  

Vedlegg i sak til årsmøte er i årsmøtepapirene merket 14/20.  

 

Sak 21/20 Styrets innstilling til årsmøtesak 14/20 

Saksopplysning:  

Forprosjekt villakssenter har som formål å utrede, planlegge og beskrive muligheten for å 

etablere et villakssenter i tilknytning til Halti-bygget på Storslett. Det har vært orientert om 

forprosjektet flere ganger på styremøter siden oppstarten i oktober 2018: sak 39/18, sak 29/19, 

sak 43/19 og 10/20. Forprosjektet skal ferdigstilles våren 2020. Informasjonsskriv til 

elvelagets medlemmer om villakssenteret vil sendes ut i forkant av årsmøte.  

 

I siste styringsgruppemøte for forprosjektet ble det bestemt å gå for organisasjonsformen 

aksjeselskap, der en ser for seg at Reisa Elvelag blir deleier. Hvor stor eierandel og hva dette 

vil si i innskutt aksjekapital er ikke klart. Odd Rudberg fra styringsgruppen vil komme på 

styremøte og orientere om saken.  

 

Årsmøte skal drøfte hvilken rolle man ser for seg at elvelaget skal kunne ha i et potensielt 

fremtidig villakssenter.  

 

Styrets innstilling:  

Odd Rudberg har presentert til styret en powerpoint om status og planlagt bygg, organisering 

& utvikling, samt utstilling angående etablering av et villakssenter. 

  

Styret anser prosjekt villakssenter som positivt i forhold til forvaltningsmessige tiltak i 

fremtiden. Blant annet styrket tiltak mot pukkellaks, kameraovervåkning etc.  

 

Styret ønsker å minske den økonomiske risikoen så langt det lar seg gjøre. Forslag om å gå 

inn med minimum aksjekapital i starten, og evt. øke kapitalen når selskapet Reisa 

Villakssenter er oppe og går.   


